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„Nech je zvelebený Boh a Otec nášho Pána Ježiša Krista, 

ktorý nás vo svojom veľkom milosrdenstve vzkriesením Ježiša 

Krista z mŕtvych znovuzrodil pre živú nádej.“ (I Pt 1,3) 

VO SVETLE TOHTO RADOSTNÉHO 

POSOLSTVA NECH JE SLÁVENIE VEĽKEJ 

NOCI PRE VÁS PRAMEŇOM NÁDEJE, 

RADOSTI A POKOJA. 

     Novinky  

     z dedinky 

          Časopis obyvateľov Šúroviec 

 ROČNÍK VIII.        MAREC NEPREDAJNÉ ČÍSLO 1/2022 

Starostka obce a redakčná rada 
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Investičné aktivity v obci pokračujú 
  

Vo vianočnom čísle Noviniek z dedinky ste si mohli prečítať o plánovaných aktivitách v našej obci 

v nasledujúcom období. V článku som spomenula nové oplotenie areálu základnej školy smerom na ihrisko, 

ktoré bolo už k dnešnému dňu zrealizované.  

 Vo vyššie uvedenom čísle som spomenula aj zásobovaciu komunikáciu za kultúrnym domom, ktorá by 

mala byť čoskoro Preberacím a odovzdávacím protokolom odovzdaná zhotoviteľom diela investorovi, teda 

obci Šúrovce. Teraz bude nasledovať jej kolaudácia. Na Výročnej členskej schôdzi záhradkárov som poprosila 

našich záhradkárov, či by nezrealizovali výsadbu na tejto ploche, teda ploche za kultúrnym domom. 

Záhradkári prisľúbili pomoc a ja sa veľmi teším, že tam budeme mať všelijaké stromčeky a kríky a znova 

budeme o kúsok krajší.  

 Ďalšou investičnou aktivitou, o ktorej som sa v novinách zmienila, bola rekonštrukcia miestneho rozhlasu 

na Slnečnej ulici. Uvedené bolo už tiež zrealizované a boli prerozdelené aj reproduktory tak, aby boli 

rozdelené rovnomerne na danú ulicu. Kontaktovali ma však občania danej ulice, že takéto rozmiestnenie nie 

je dobré, predsa len – roky boli zvyknutí, že majú reproduktor priamo pred domom a teraz ho odtiaľ firma 

demontovala, zase kvôli tomu, že na inom miestne danej ulice občania rozhlas nepočuli a firma rozdelila 

reproduktory rovnomerne. Takže riešime na obci doplnenie reproduktorov na Slnečnú ulicu, ktoré by malo 

byť zrealizované v dohľadnej dobe.  

 Toto boli aktivity, o ktorých som sa zmienila v minulom čísle našich novín. V tomto roku plánujeme 

nasledovné investičné aktivity:  

- zrealizovať priechod pre chodcov pred Valtašúrskou kaplnkou – vzhľadom k tomu, že na danom mieste, kde 

je priechod pre chodcov plánovaný, je vlastníctvo dotknutých pozemkov aj Rímskokatolíckej cirkvi, farnosť 

Šúrovce a aj Trnavského samosprávneho kraja, tak momentálne s oboma vlastníkmi riešim majetkovoprávne 

vzťahy, 

- ďalšou investičnou aktivitou, ktorú je nevyhnutné zrealizovať, je oprava vstupného exteriérového schodiska, 

a to tak k hlavnému vchodu, ako aj vchodu do svadobky. Toto schodište už pamätá toho dosť a vyžaduje si 

celkovú svoju rekonštrukciu, a to hlavne kvôli svojej bezpečnosti, 
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- ďalšou aktivitou, ktorá by sa mohla v priebehu tohto roka zrealizovať, je rekonštrukcia školských 

polytechnických dielní. V tejto veci som oslovila Regionálny úrad školstva v Trnave, s cieľom poskytnutia 

finančných prostriedkov na vyriešenie havarijného stavu. Máme pripravený predbežný rozpočet, ktorý 

v nasledujúcich dňoch predložím na Regionálny úrad školstva a následne o pridelení finančných 

prostriedkov rozhoduje Ministerstvo školstva SR, tak snáď budeme mať úspech, 

- úspešne napreduje aj rekonštrukcia hasičskej zbrojnice, je to tam zo dňa na deň krajšie a ja sa úprimne 

teším, že už aj hasiči budú vynovení. Slávnostné otvorenie zrekonštruovanej hasičskej zbrojnice spolu so 

zrekonštruovaným pamätníkom máme naplánované na august, tak snáď všetko vyjde podľa našich predstáv,  

- samozrejmosťou je aj príprava projektovej dokumentácie na telocvičňu v areáli našej školy, kde v súčasnej 

dobe, po rozhodnutí poslancov, čo sa týka jej umiestnenia, sa pripravuje projektová dokumentácia.  

 Toto sú aktivity, ktoré v obci momentálne prebiehajú. Mojim ďalším projektom, ktorý však, poviem 

úprimne, neviem, či sa podarí v tomto roku aspoň začať, je aj rekonštrukcia zdravotného strediska. Jeho 

rekonštrukcia je taktiež nevyhnutná. Postupne sa ako obec rozrastáme a zdravotné stredisko by si už tiež 

zaslúžilo obnovu. Do už schváleného rozpočtu obce na rok 2022 zasiahlo výrazné zdražovanie energií 

a s poslancami obecného zastupiteľstva musíme vyčleniť väčší obnos peňazí na zálohové platby elektrickej 

energie a plynu. Podľa rozpisu zálohových platieb na rok 2022 na všetky obecné objekty potrebujeme 

navýšiť finančné prostriedky na úhradu energií o cca 50 000 eur a tieto sme s poslancami plánovali využiť 

inak. Však uvidíme, čo nám doba ešte prinesie.         

Žaneta Gogolová, starostka obce 

 
 

V ponuke je povrch pôvodného multifunkčného ihriska 

 V uplynulom čísle našich obecných novín som písala aj o kompletne zrekonštruovanom 

multifunkčnom ihrisku. Touto cestou dávam do pozornosti občanom, že v areáli našej školy sa 

nachádza pôvodný povrch multifunkčného ihriska, ide o umelú trávu. Pokiaľ by mal niekto 

z občanov záujem o tento materiál, nech sa prihlási do konca apríla na obecnom úrade. Pokiaľ nebude 

záujem zo strany občanov, tak uvedené bude následne odvezené na skládku.  
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Výročná schôdza Jednoty dôchodcov v Šúrovciach 
 

V sobotu 26. marca 2022 po 14:30 hodine sa začala napĺňať sála šúrovského kultúrneho domu našimi 

seniormi. Ako každý rok aj tento rok sme privítali našich členov a hostí na výročnej členskej schôdzi. Bolo 

nás však menej ako po minulé 

roky. Určite za slabú účasť 

vďačíme covidu.  

Za posledné dva roky sa 

činnosť našej organizácie vďaka 

pandemickým opatreniam 

obmedzila. Báli sme sa niečo 

organizovať, chránili sme vaše aj 

naše zdravie. Zdá sa, že ľudia majú 

strach stretávať sa. Svedčila o tom 

slabá účasť na našej schôdzi.  

Schôdzu viedla predsedníčka 

JD v Šúrovciach Mgr. Mária 

Špačková. Na dobrú náladu nám 

zaspievala spevácka skupina 

Šúrovčanka, a potom sme už 

pokračovali v pracovnom nasadení. 

Predsedníčka prečítala správu  

o činnosti klubu za štvorročné obdobie, správu o hospodárení predniesla pani L. Sedlíková. Pani Špačková 

oboznámila prítomných s pripravovanými podujatiami na rok 2022. Snažili sme sa ponúknuť akcie podľa 

záujmu členov našej organizácie. Naplánovali sme zájazdy na termálne kúpaliská, návštevu divadla, 

poznávacie zájazdy vlakom aj autobusom, návštevy výstav, jablkové hody, babičkine dobroty a iné,  

o ktorých vás budeme priebežne informovať. Určite pre našich seniorov bude zaujímavý výlet do Vysokých 

Tatier, do Tatranskej Lomnice. Ubytovaní budeme v penzióne Sasanka. Ponúkli nám jediný voľný termín  

v zariadení - 12. až 17. júna. Je to s polpenziou a platí sa 32 eur na deň. Tí, čo boli na schôdzi a mali záujem 

sa prihlásili. Ak by ešte boli nejakí záujemci, treba sa prihlásiť čo najskôr. Prihlásiť sa môžete u Valiky 

Bukovskej. V máji uskutočníme exkurziu do Topoľčianok a do Arboreta v Tesárskych Mlyňanoch.  

O presnom dátume dáme včas vedieť. 

Každý rok nám pribúdajú noví členovia. Radi by sme privítali medzi nami aj „mladších dôchodcov“. 

Každému novému členovi sa potešíme a umožníme mu aktívne sa podieľať na práci v klube. Tento rok ich 

pribudlo päť. 25.04. sa bude konať Krajská konferencia v Trnave. Posielame na ňu svojho delegáta.  

 

Volili sme nový výbor, ktorý bude pracovať štyri roky. 
 

Predseda: Mária Špačková       Členovia: 

Podpredseda: Ing. Mirka Lukáčová     Eva Ščevíková, Mária Bolčeková, Valér  

Tajomník: Valika Bukovská       Horský, Jozef Diko, Eva Sobolová, Tonka 

Hospodár: Lujza Sedlíková       Eliášová, Vierka Richnáková  

 

Funkcie podpredsedníčky sa vzdala Janka Viskupičová zo zdravotných dôvodov. Chceme jej 

poďakovať za jej doterajšiu prácu, zorganizovala pre vás veľa zaujímavých podujatí. Ďakujeme Janka. 

Potešilo nás, že ostáva našou členkou. Naše rady opustila aj Helenka Ďurišová, ktorá sa vracia do svojho 

rodného mesta. Patrí jej poďakovanie za jej obetavú prácu 

Na záver chcem poďakovať všetkým, ktorí sa nejakým spôsobom pričinili o hladký priebeh našej 

výročnej schôdze. Kuchárkam, ktoré pripravili výborný guláš, Evičke za dobré pagáče. Ďakujem všetkým, 

ktorí ste sa schôdze zúčastnili. 

Na záver mi dovoľte vysloviť myšlienku, ktorá nesúvisí iba s vekom, ale s elánom fyzického  

i psychického zdravia ľudí každého veku. 
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Stretávajme sa, rozprávajme sa, tolerujme si navzájom chyby i nedostatky, pochváľme čo je dobré, 

lebo nikdy nevieme, či nám osud dopraje stretnúť sa aj nabudúce aspoň v takom počte ako dnes. 

 

Mgr. Mária Špačková 

Predseda JDS v Šúrovciach 
 

Starajme sa o svoju dušu 
 

Nastala zvláštna doba. Ovplyvnilo nás náročné obdobie pandémie a pri nadýchnutí sa do lepších 

zajtrajškov sa objavila neopísateľná situácia na Ukrajine. Zo všetkých tých emócií ako strach, smútok, pocit 

neistoty či bezmocnosti sa nám v tieto dni ponúka možnosť dotknúť sa života. A pozrieť sa na seba. Lebo čo 

ešte potrebujeme zažiť, aby sme sa zmenili? O čom vlastne život je? Akú rolu v ňom zohrávam ja? 

Otec Marián Kuffa vo svojich kázňach často hovorieva o tom, že raz budeme zodpovedať jednu jedinú 

otázku: Zmaturoval alebo nezmaturoval som z lásky a láskavosti? V tieto dni máme možnosť dotknúť sa tejto 

podstaty života. Pozrieť sa na to, ako na tom ja, sám za seba, som? Môžeme pomáhať tým, ktorí našu pomoc 

potrebujú, môžeme byť solidárni a angažovaní. Môžeme na jednej strane konať láskavosť vedome, no 

skutočne ju aj žijeme? Žijeme ju v našom srdci?  

Tak sa skúsme pozrieť na denno dennú realitu. Odpustil som svojmu susedovi? Navštívil som svojho 

otca či len tak ponúk miesto na sedenie niekomu staršiemu? Žijem vo svojom živote lásku a láskavosť 

pravdivo? Alebo len keď to je vidieť? Máme možnosť pretaviť lásku do svojho konania. Máme v tieto dni 

možnosť byť lepšími, láskavejšími a pravdivejšími. K sebe i k ostatným. 

To, čo sa deje, nás učí dôverovať životu a prijať všetko tak, ako to prichádza. Ťažké časy píšu to, kým 

naozaj sme a kým sa staneme. 

Prajem nám všetkým pokoj v srdci a ochotu zmeniť to, čo zmeniť k lepšiemu môžeme. 

V rámci poskytnutia pomoci ponúkam možnosť porozprávať sa, zdieľať toto náročné obdobie. Bezplatne, 

komukoľvek. 

Pavlovičová Tatiana,  

+421908 036 419, terapeut 



6                                                                                                          Novinky z dedinky 
 

Šikovné deti z našej dediny 
 

V tomto čísle Vám prinášame ďalšie šikovné deti, ktoré žijú medzi nami. Táto rubrika je u Vás, 

obyvateľov našej obce, veľmi obľúbená. Sme hrdí na naše deti. 

Viktória Kalman, 8. rokov, žiačka 2. ročníka ZŠ Šúrovce 

Čomu sa venuješ?  

Volám sa Viktória Kalman, mám 8. rokov a venujem sa 

voltížnemu jazdeniu, teda gymnastike a akrobacii na koni.  

Ako dlho sa tomu venuješ?  

Voltíži sa venujem od svojich necelých 4 rokov .  

Prečo práve tento šport/koníček?  

Mama ma raz zobrala na tréning voltižákov a odvtedy sa od 

voltíže neviem odtrhnúť. 

Čo ta najviac na ňom baví? 

Baví ma to, že okrem cvičenia sme aj s koníkmi a staráme sa  

o nich a sme tam všetci dobrí kamaráti. Celkovo mám rada 

gymnastiku a pohyb a rada aj súťažím. 

Ako často trénuješ?  

2 x do týždňa mam tréning na koníkoch a 2 x do týždňa mám 

gymnasticko- kondičnú prípravu. 

Aké úspechy si dosiahla?  

V roku 2021 boli moje najväčšie úspechy, že som sa stala 

Majsterkou Západoslovenskej oblasti. Na pretekoch v Šali  

v rámci Slovenského voltížneho pohára sa mi podarilo vybojovať bronzovú medailu a na Majstrovstvách 

Slovenskej republiky som skončila na desiatom mieste. 

Kde sa vedia záujemci o tento druh športu nakontaktovať?  

Ide o VK Farao v Šali.  
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Sebastián Macho, žiak 7. ročníka ZŠ Šúrovce 

Čomu sa venuješ?  

Venujem sa kresleniu, modelovaniu a sochárstvu.  

Ako dlho sa tomu venuješ?  

Venujem sa tomu od 5. ročníka čo znamená, že som mal 10 

rokov, keď som začal. 

Ako si sa dostal ku kresleniu?  

Veľmi rád som už od malička kreslil, čo mamina aj tatino 

veľmi dobre videli. Jedného dňa sme v novinách našli inzerát, 

kde sa písalo, že robia talentové skúšky na Umeleckú školu 

ZUŠ Mozartová 10 v Trnave. Na tejto škole pracujem pod 

vedením Mgr.Art Miroslava Trubača, ktorý sa stal mojou 

inšpiráciou. 

Ako často navštevuješ túto školu?  

Školu navštevujem 1x do týždňa a vyučovanie trvá 2 hodiny. 

Čo ťa najviac na ňom baví? 

Baví ma hlavne kreslenie. Modelovanie a sochárstvo je tiež 

super, ale kreslenie je moje obľúbené a venujem mu najviac 

času. Nebaví ma to len vtedy, keď sme na online vyučovaní, 

pretože doma to nie je také isté ako v škole.  

Kde sa vedia záujemci o tento druh krúžkov 

nakontaktovať?  

Ak by ste mali záujem, tak sa pozrite na ich internetovú 

stránku: zus-trnava.sk.  

 

     V prípade záujmu, aby sme v Novinkách 

     odprezentovali aj Vaše dieťa, napíšte mi na  

     diana.b.eliasova@gmail.com. 
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Novinky v Základnej škole s materskou školou v Šúrovciach 
 

Doba je rýchla, doba sa mení, treba zostať in, nebyť označovaný ako out, ideálne zostať stále online, báť 

sa, čo premeškám, ak budem offline – toľko nových podmienok pre dnešných mladých ľudí, aby sa cítili byť 

súčasťou svojej generácie. Našou úlohou je však naučiť ich zorientovať sa – vo virtuálnom priestore,  

v používaní techniky, v nadstavení svojho voľného času. Venovanie sa sociálnym sieťam či virtuálnej 

komunikácii sa stalo súčasťou každého z nich a asi nie je v našich schopnostiach tomu zabrániť. Nikto z našej 

generácie pri mobiloch nevyrastal, avšak tieto argumenty u dnešnej mládeže nijako neobstoja. Technika  

a virtuálny priestor sú ich súčasťou, je na nás, nájsť a prideliť im hranice, mantinely, poukázať na pozitíva  

i negatíva. A práve k tomu nás predchádzajúce mesiace doviedli bez akéhokoľvek nášho pričinenia. Vyžiadali 

si to opakované karantény tried.  

Opakovane sa naša škola dostala do situácie, kedy z hodiny na hodinu zostávali žiaci či učitelia doma. 

Dištančná výučba sa postupne vymenila za výučbu hybridnú. V procese sa učitelia naučili učiť z domu triedu 

v škole, učiac triedu žiakov prítomných v laviciach si pripojili  žiakov  doma v izolácii... takmer sme si už 

zvykli prísť do školy, nadstaviť zoom a čakať, či sa niekto z chorých prihlási na hodinu  Týmto spôsobom 

výučby sa technika dostala do popredia u každého jedného z nás, vieme žiakom ukázať jej neodškriepiteľný 

prínos.  

Škola od začiatku roka pracuje aj so systémom Edupage, v dnešnom rýchlom svete jednoznačne pomáha 

žiakom, rodičom i učiteľom. Je to priestor na vzájomnú písomnú komunikáciu,  priestor, ktorý pomáha 

žiakom nadobudnúť zručnosť vytvárania si časového plánu, čo a dokedy sa treba naučiť či vyrobiť, priestor 

pre rodičov, ktorí majú možnosť nahliadnuť do preberaných látok jednotlivých predmetov a zároveň majú 

možnosť aj kontroly. Edupage je ďalší technický spôsob, ako efektívne využiť čas strávený pri obrazovke. Aj 

škola svojím prístupom, zdatnosťami jednotlivých vyučujúcich dennodenne ukazuje svojim zverencom, ako 

sa vo virtuálnom priestore nestratiť, ako techniku využiť vo svoj prospech a zúročiť čas, ktorý pri nej strávime. 

Túto tematiku sme podporili aj prednáškou spojenou s besedou s príslušníčkou policajného zboru s názvom: 

Viem, ako sa nezamotám do sociálnych sietí.  

Dni sa predlžujú, teplota stúpa... avšak pre nás je najlepšou správou, že do karantény už nejde trieda, ale 

len jednotlivec. Že už môže spolupracovať trieda s triedou, že krúžky môžu fungovať, že môžeme ochutnať 

ponuku kultúrnych predstavení, vybrať sa do sveta. Na jednej strane treba toho veľmi veľa dohnať, zopakovať 

učivo spred počítačovej obrazovky, na strane druhej sa treba nadýchať čerstvého vzduchu, získať alebo si 

obnoviť sociálne kompetencie, umelecky sa obohatiť v divadle, učiť sa zážitkovo. Ako riaditeľka školy sa 

veľmi teším, že naša škola dokáže vyvážiť potreby nadobúdania vedomostí so získavaním zručností  

a schopností. Dôkazom sú akcie, aktivity našich učiteľov, o ktorých vás pravidelne informujeme na stránke 

našej školy (www.surovcezs.edupage.org) alebo na sociálnej sieti (ZŠ s MŠ Šúrovce).  
 

Akcie školy 
 

Valentínska pošta: Dňa 14.2.2022 bola Žiackou školskou radou zorganizovaná akcia pod názvom 

„Valentínska pošta“. Akcia sa nemohla uskutočniť v plnom rozsahu vzhľadom na to, že mnohé triedy boli  

v karanténe. Amor, i keď ochudobnený o niektoré rekvizity (luk a šíp) v danej situácii robil, čo mohol – teda 

doručoval želania a priania adresátom. Veríme, že aj z tejto akcie si odnesieme do života to pekné, čo tento 

deň predstavuje – že budeme k sebe ústretoví, úctiví, milí a ľudskejší, a to nielen v tento deň, ale po celý čas. 

Listové tajomstvá: Žiaci 3. ročníka si tento školský rok začali písať so žiakmi 3.ročníka zo ZŠ v Spišskej 

Novej Vsi. Navzájom si prostredníctvom listov vymieňajú svoje zážitky. Žiaci sa tak v dnešnej počítačovej 

dobe naučia, ako funguje pošta, ako si niekedy ľudia medzi sebou písali, keď ešte nefungovala  mailová 

komunikácia. 

Veľká vďaka patrí aj rodičom, ktorí deťom pomáhajú pri písaní listov. 

Oceanárium: V marci do školy zavítalo prenosné oceanárium, ktoré premietalo edukačný film zo života 

morských živočíchov. Deti z prvého stupňa pozerali film s obrovským záujmom, pretože bol premietaný na 

celej ploche kupoly a mali  pocit, akoby boli pod vodou.  

Výroba kŕmidla pre vtáčiky: Žiaci 4. ročníka na hodinách pracovného vyučovania spoločne vyrobili 

kŕmidlá pre vtákov z rôznych materiálov. Niektorí žiaci priniesli semienka, kŕmidlá sme naplnili a umiestnili 

na stromy na školskom dvore. Kŕmidlá budeme pravidelne kontrolovať a krmivo vtáčikom dopĺňať. 
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Lyžiarsky výcvik: Sme veľmi radi, že aj napriek komplikovanej pandemickej situácii sme zorganizovali 

lyžiarsky výcvik. Po jeho absolvovaní sme sa síce takmer všetci osobne stretli s koronou, avšak spomienky 

na zážitky a nadobudnuté lyžiarske schopnosti zostávajú. Žiaci našej školy z tried 7.A, 7.B a 8. ročníka 

absolvovali lyžiarsky výcvik v stredisku Hronec v hoteli Turist Drotár. Žiaci boli na rôznych úrovniach 

lyžiarskych schopností, od skúsených lyžiarov až po úplných začiatočníkov  na lyžiach. Celý pobyt nás 

prevádzalo výborné počasie s vynikajúcimi podmienkami na lyžovanie so vždy perfektne upravenou 

zjazdovkou. Jedno popoludnie sme strávili v rámci regenerácie prechádzkou cez les, kde si žiaci vychutnávali 

krásy zasneženej prírody. Celý pobyt bol spestrený večerným programom: rôznymi aktivitami, hrami, 

diskotékou. Triedy sa vzájomne spoznali, kolektívy sa stmelili. Všetci žiaci boli veľmi poslušní, 

spolupracovali a navzájom si pomáhali. Môžeme skonštatovať, že tohtoročný lyžiarsky kurz dopadol 

vynikajúco zo všetkých pohľadov. 
 

Súťaže 
 

Výtvarná súťaž: Centrum voľného času v Trnave 

usporiadalo výtvarnú súťaž s názvom Vianočné kúzlo, 

ktorej sa zúčastnili aj žiaci našej školy. V III. kategórii - 

2.stupeň ZŠ obsadili žiačky IX. ročníka krásne umiestnenia: 

Hanka Hábelová 1.miesto, Emka Mericová 2.miesto 

Hollého pamätník: Po absolvovaní triednych kôl 

recitačnej súťaže Hollého pamätník sa na našej škole v 

stredu 23.2. uskutočnilo školské kolo. Pred odbornou 

porotou sa nám predstavilo spolu 18 (1.stupeň) 16 (2.stupeň) 

nadaných recitátorov. Do obvodného kola postúpili žiaci: 

Hanka Ambrušová (4.r.), Oliver Ondrejíček (5.r.), Peter 

Trnka (6.B), Ema Mericová (9.r.). V okresnom kole nás 

bude reprezentovať Oliver Ondrejíček, ktorý postúpil 

 z krásneho druhého miesta.  

Matematická súťaž Pytagoriáda: V každom ročníku 

bolo niekoľko úspešných riešiteľov. V okresnom kole nás budú 
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reprezentovať: Lea Mutišová, Hana Diková, Lukáš Tománek, Veronika Sabová, Jana Masárová, Nela 

Mericová, Erika Škvarková, Martin Mikuš. 

Expert geniality show: Je celoslovenská súťaž určená žiakom, ktorí získavajú vedomosti nielen na 

vyučovacích hodinách, ale aj samovzdelávaním.V tomto ročníku sa do súťaže zapojilo viac ako 10 000 žiakov 

z celého Slovenska. Z našej školy sa zúčastnilo 23 žiakov, z toho ôsmi získali titul EXPERT a šiesti titul TOP 

EXPERT. 

Geografická olympiáda: Vo februári sa naši žiaci 6. ročníka zúčastnili okresného kola geografickej 

olympiády, kde sa zapojilo 37 žiakov z celého okresu. Miloš Zavarský obsadil krásne 6. miesto a Radovan 

Litvák obsadil 13. miesto. 

Dejepisná olympiáda: Vo februári sa štyria naši žiaci zúčastnili okresného kola dejepisnej olympiády. 

Hana Hábelová obsadila  krásne 3. miesto a postup do vyššieho kola jej ušiel len o 1 bod. Ema Mericová  

7. miesto. V kategórii D Magdaléna Zelenayová získala 5. miesto a v kategórii E Martin Koreň 7. miesto. 

Všetci žiaci boli úspešnými riešiteľmi.  

Čo je u nás nové? 

Automat na bagety. Nachádza sa v budove II. stupňa  

a reprezentuje záchranu pre zabúdačov desiat. 

Skrinky v triedach a na chodbe I. stupňa: podarilo sa nám získať 

praktické farebné úložné priestory. 

Pomocný vychovávateľ v materskej škole: 

Na základe výzvy v rámci Plánu obnovy a 

odolnosti SR sme získali do MŠ 

pomocného vychovávateľa ako 

nepedagogického zamestnanca na pomoc 

pri poskytovaní povinného predprimárneho 

vzdelávania deťom so zdravotným znevýhodnením. Sme veľmi radi, že aj takýmto 

spôsobom sa u nás podporí kvalita inkluzívneho vzdelávania.  
 

Dôležité termíny v školskom živote 
 

Zápis do 1. ročníka 7. apríla 14:00-18:00 

8. apríla 13:00-17:00 

Zápis do MŠ máj 

Testovanie 9 6. apríla  

Testovanie 5 18. mája 

Prijímacie skúšky 

na strednú školu 
máj 

Škola v prírode (3. a 4. roč.) 23.5. – 27.5. 

 Mgr. Alena Susková 

Termíny školských prázdnin  

         
Prázdniny  Posledný deň vyučovania Termín prázdnin       Začiatok vyučovania 

pred začiatkom prázdnin            po prázdninách 

 

Veľkonočné  13. apríl 2022    14. apríl–19. apríl 2022  20. apríl 2022 

(streda)             (streda) 

 

Letné   30. jún 2022     1. júl–31. august 2022  5. september 2022  

(štvrtok)             (pondelok) 
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Kompostéry sú už v domácnostiach 
 

V uplynulých dňoch sme v areáli futbalového ihriska rozdávali občanom kompostéry do domácností. 

Takmer všetky domácnosti už kompostéry majú, ostávajú už len tí, ktorí do obce chodia na víkend, resp. 

sporadicky. Kompostéry sme zakúpili už aj pre staronových obyvateľov Michalskej ulice (lokalita vo 

výstavbe medzi Varov Šúrom a Valtov Šúrom). Tým, že budeme mať ako obec vydokladované, že sme 

občanom odovzdali kompostéry, máme splnené literu zákona a môžeme eliminovať hnedé nádoby na 

biologicky rozložiteľný kuchynský odpad, ktoré máme momentálne rozmiestnené po obci. Tieto hnedé 

nádoby musia však ostať pred bytovkou, ale bude ich v obci podstatne menej, ako ich zo zákona musíme mať. 

Touto cestou by som sa chcela všetkým občanom poďakovať, že si kompostér prišli prevziať, pretože 

nebudeme musieť na obci riešiť vývoz týchto hnedých nádob, ktorý by ročne stál cca 40 000 eur.  

Teraz sme sa s poslancami rozhodli zakúpiť za približne 32 000 eur kompostéry do celej obce. Teda 

investícia, čo sa týka výšky finančných prostriedkov, približne rovnaká, len s jedným podstatným rozdielom, 

a tým je to, že ak by sme kompostéry nemali, platili by sme za vývoz hnedých nádob cca 40 000 eur 

každoročne, čo by sa muselo nejakým spôsobom premietnuť do poplatkov, a takto sme zaplatili cca 32 000 

jednorazovo a poplatok za komunálne odpady a drobné stavebné odpady ostáva rovnaký. Týmto krokom sme 

sa znova posunuli k dlho očakávanému váženiu smetných nádob určených na komunálny odpad. Aby sme 

však k tomu mohli prejsť, musíme mať vyriešené kompostéry. Tieto teda vyriešené máme, teraz bude 

nasledovať zmena VZN o nakladaní s odpadmi na území našej obce a vyhlásenie súťaže na predloženie ponúk 

na službu – zber a nakladanie s komunálnym odpadom spojený s vážením. Možno si mnohí pomyslíte, že sa 

o tom hovorí už dlho, ale tí z Vás, ktorí chodia na jednotlivé obecné zastupiteľstvá viete, pretože na nich 

o tom hovorím, že najprv je potrebné vykonať niekoľko krokov, ktoré samotnému váženiu odpadov 

predchádzajú a tým jedným z nich bolo aj vyriešenie biologicky rozložiteľných kuchynských odpadov a toto 

sme vyriešili nákupom kompostérov. Takže v zmene systému odpadového hospodárstva, ktorý sme mali roky 

v obci zaužívaný, pokračujeme ďalej. 
  

Poďakovanie občanom 
 

Vážení občania, touto cestou by som sa Vám všetkým chcela poďakovať za to, že hlavne Vašim 

pričinením, resp. pričinením nás všetkých sme dokázali znížiť množstvo komunálnych odpadov a zvýšili sme 

separáciu. Takže sa nám ako obci zákonné poplatky týkajúce sa povinných poplatkov štátu nezvyšujú 

a ostávajú na pôvodnej úrovni. V nasledujúcej tabuľke uvediem porovnanie niektorých komodít: 
 

Názov komodity Rok 2020 Rok 2021 

papier a lepenka 41,834 t 33,074 t 

sklo 36,567 t 28,779 t 

drobný stavebný odpad 3,160 t 14,10 t 

obaly z kovu 1,693 t 1,613 t 

šatstvo 7,630 t 9,140 t 

plasty 8,251 t 44,04 t 

biologicky rozl. odpad 199,73 t 254,31 t 

zmesový komunálny odpad 492,190 t 461,23 t 

objemný odpad 43,4 t 16,20 t 
   

Ako je vidieť, tak nám stúplo množstvo plastov a kleslo množstvo zmesového komunálneho odpadu. 

Verím, že používaním kompostérov, uvedomelým triedením odpadu sa nám podarí ešte znížiť množstvo 

komunálneho odpadu. Ja si uvedomujem, že sa to nedá naraz, ale z roka na rok, až dospejeme k tomu, že do 

nádob na zmesový komunálny odpad nebudeme mať čo dávať. Držme si všetci palce, aby sme v takomto 

trende pokračovali aj naďalej. Ešte raz Vám všetkým ďakujem!  

Žaneta Gogolová 
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Vráťme význam šúrovským lúkam 
 

Toto je názov projektu, do ktorého sme sa ako obec zapojili v rámci výzvy vyhlásenej Trnavským 

samosprávnym krajom na rok 2022. V roku 2021 som bola oslovená včelármi z našej obce, či by sme 

nemohli nájsť priestor v našej obci, kde by sme spojili „príjemné s užitočným“.  

A teda, keďže ja som skôr za výsadbu, ako za výrub, tak sme s pracovníčkou obce Ing. Ďurišovou, po 

tom, ako Trnavský samosprávny kraj vyhlásil výzvu na podávanie projektov, napísali projekt týkajúci sa 

životného prostredia a dali sme mu názov Vráťme život šúrovským lúkam. Ide v ňom o výsadbu rôznych 

druhov krov, tráv a liečivých bylín vo Valtov Šúre, a to na bývalom cintoríne. Ide o obecný pozemok, ku 

ktorému sa neviaže žiadna nájomná zmluva, teda aspoň o tom neviem.  

Spoluprácu pri prípadnom úspechu prisľúbili tak včelári, ako aj záhradkári a aj naša škola. V týchto 

dňoch, kedy píšem tento článok, by sa malo o projektoch rozhodovať na zasadnutí poslancov trnavského 

kraja, tak verme, že budeme mať s projektom úspech a budeme ho môcť zrealizovať.  

Žaneta Gogolová 

 

Ocenenie Dobrovoľného hasičského zboru Šúrovce 
 

Dňa 27.9.2021 sa konalo v divadle Jána Palárika v Trnave slávnostné odovzdávanie ocenenia „Cena 

predsedu Trnavského samosprávneho kraj“ za pomoc pri zvládaní covidovej situácie. Na slávnostné 

odovzdávanie bol pozvaný aj náš predseda Dobrovoľných hasičov pán Fraňo Stanislav.  

Ocenenie si prevzal z rúk župana Mgr. Jozefa Viskupiča a vicežupanov Mgr. Józsefa Berényiho  

a Mgr. Mareka Neštického. Na podujatí sa zúčastnili aj ďalší predstavitelia dobrovoľných hasičov 

Trnavského kraja, riaditelia DSS, lekári, sestričky, dobrovoľníci. Ľudia, ktorí ako povedal moderátor 

podujatia Tomáš Vravník, boli v prvej línii aj na úkor svojej rodiny, svojho voľna, oddychu.  

Programom podujatia sprevádzala Vanessa Šarköziová s kapelou. Bol to krásny umelecký prednes 

a podčiarkoval dôležitosť tejto udalosti. Po 

slávnostnom príhovore a odovzdaní cien sa uskutočnil 

aj raut v priestoroch divadla. 

Ocenenie nášho Dobrovoľného hasičského zboru 

si veľmi vážime a sme radi, keď je vidieť, že aj ľudia 

okolo nás vnímajú ako pomáhame. Ďakujeme. 

Štefániková Alena 



Novinky z dedinky                                                                                                          13 
 

Trnavská arcidiecézna charita: Zbierka 
 

„Osoh z priateľskej pomoci je pomoc sama“. Michel DeMontalgne 

„Robiť dobro bez Božej pomoci je tak isto nemožné, ako nechať v noci svietiť slnko“. Terezie z Lisieux 

 

Takto by som mohla začať, s myšlienkou 

usporiadať u nás v Šúrovciach marcovú zbierku pre 

núdznych. Zbierka mala podľa plánu prebiehať 

v spolupráci s Trnavskou arcidiecéznou charitou od 

1.3.2022 do 31.3.2022. Osud to však zariadil trocha 

inak. Dňa 24.2.2022 vypukla u našich susedov 

vojna. Utekajúci ľudia potrebovali okamžitú 

humanitárnu pomoc. Niektorí odišli  len s jednou 

taškou či kufrom do cudzieho sveta. Báli sa o svoje 

životy, tak opustili vlastnú krajinu. Na Slovensku 

okamžite začali rôzne zbierky na pomoc, tak sme sa 

zapojili aj my. Od pondelka 28.2.2022 sme 

usporiadali zbierku u nás v obci.  

Počas charitnej zbierky sa u nás vyzbieralo 

obrovské množstvo trvanlivých potravín, drogérie, 

zdravotníckych potrieb a pomohli sme aj so zariaďovaním priestorov na prvotné ubytovanie utekajúcich ľudí. 

Bolo treba paplóny, podušky, návliečky, deky, spacáky, stoličky.... To všetko ste nám vy, občania, pomohli 

vyzbierať. Trnavská arcidiecézna charita je veľmi vďačná za takú rýchlu odozvu. Dokonca sa nám podarilo 

vybaviť v obci aj skladové priestory, kam sa zbierky z našej aj okolitých obcí môžu uskladniť pred tým, ako 

budú roztriedené a poskytnuté do rodín a na potrebné miesta. 

Z celého srdca by som sa chcela v mene Trnavskej arcidiecéznej charity poďakovať každému z vás, ktorí 

ste nám pomohli pomáhať ľuďom, ktorí to potrebujú. Vyzbierali sa naozaj potrebné veci. Ďalej by som sa 

chcela poďakovať obecnému úradu a jeho zamestnancom za poskytnutie priestorov na uskutočnenie zbierky 

a pomoc pri organizácii, Zemianskemu dvoru za poskytnutie skladových priestorov, dobrovoľníkom a členom 

Dobrovoľného hasičského zboru Šúrovce za pomoc s triedením a uskladnením vyzbieraných vecí.  
 

Mgr. Anna Adamcová, sociálna pracovníčka Trnavskej arcidiecéznej charity 
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ŠACHOVÝ KLUB  

 
Po pandemickej prestávke pokračujú zápasy v ligových súťažiach. Trvanie súťaže sa tak predĺžilo o dva 

mesiace kvôli dohrávkam troch kôl. V 5. lige naši juniori stále zostávajú na konci tabuľky napriek tomu, že 

v zápasoch mnohí potrápili súpera, pričom vyhrať či remizovať partiu sa podarilo už Görögovi Filipovi, 

Mitasovi Danielovi, Richnákovi Marekovi.  

V 4. lige naďalej zostávame v hre o postup do 3. ligy, čomu dopomohol v poslednom odohratom kole 

(3.kolo dohrávky proti Trnava B) aj náš junior Michal Richnák výhrou proti silnejšiemu a skúsenejšiemu 

hráčovi. 
  

Tabuľka 4. liga A22   2021/2022 

Por. Družstvo Zápasy V R P  Skóre   Body  

1   Hlohovec B   5 4 1 0 16,5 13 

2   Šúrovce  5 3 1 1 14,5 10 

3   Cífer C 6 3 0 3 15,0 9 

4   Gabčíkovo B 6 1 4 1 14,0 7 

5   Dunajská Streda C 6 2 1 3 13,5 7 

6   Modranka juniori 5 1 3 1 12,0 6 

7   Veľký Meder  5 1 2 2 12,0 5 

8   Trnava B 5 1 1 3 11,5 4 

9   Špačince 5 1 1 3 11,0 4 

V-výhra, R-remíza, P-prehra 

Tabuľka 5. liga TT-HC-PN-DS  2021/2022 

Por. Družstvo Zápasy V R P  Skóre   Body  

1   Topoľníky  6 6 0 0 26,0 18 

2   Piešťany D  7 5 0 2 25,5 15 

3   Vrbové C 6 5 0 1 20,5 15 

4   Modranka junior B 6 2 2 2 14,5 8 

5   Hlohovec C 5 2 2 1 13,5 8 

6   Modranka  seniori  6 2 1 3 13,5 7 

7   Dunajská Streda E  6 2 0 4 12,0 6 

8   Cífer D  6 2 0 4 10,5 6 

9   Dunajská Streda D  6 2 0 4   9,5 6 

10   Pečeňady 6 1 2 3 12,0 5 

11   Šúrovce juniori   6 0 1 5    7,5 1 

V-výhra, R-remíza, P-prehra 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  Dunajská Streda E-Šúrovce juniori 3:2                       Šúrovce juniori – Topoľníky 0,5:4,5 

Výsledky: 

1.kolo Šúrovce-Dunajská Streda C  3,5 : 1,5 

(Lukačovič 1b, Kincel 1b, Milec 1b, 

Bukovský 0,5b)  

2. kolo Šúrovce-Gabčíkovo B  2,5 : 2,5 

(Meszáros 1b, Milec 1b, Karel 0,5b) 

3.kolo Šúrovce-Trnava B 3,5 : 1,5 (Bukovský 

1b, Čmarada 0,5b, Milec 1b, Richnák Michal 

1b) 

8.kolo Šúrovce-Špačince 3,5 : 1,5 (Lukačovič 

0,5b, Bukovský 1b, Horecký 1b, Karel 1b) 

9.kolo Hlohovec B-Šúrovce 3,5 : 1,5 

(Bukovský 0,5b, Kincel 1b) 

Výsledky: 

1. kolo Šúrovce juniori-Modranka Seniori 

 2,5 : 2,5 (Richnák Marek 1b, Görög 1b, Karel 

0,5b)  

2. kolo Dunajská Streda D- Šúrovce juniori  

4 : 1 (Karel 1b) 

3. kolo Šúrovce juniori-Vrbové C  1,5 : 3,5  

(Görög 1b, Karel 0,5b)  

7.kolo Dunajská Streda E-Šúrovce juniori  

3 : 2 (Mitas 1b, Richnák Marek 1b)  

9.kolo Hlohovec C- Šúrovce juniori 5 : 0  

10.kolo Šúrovce juniori-Topoľníky 0,5 : 4,5 

(Görög 0,5b) 
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Sebök Kristián-Görög Filip 1/2-1/2                       

Šúrovce juniori-Topoľníky (5.liga)  

Majstrovstvá Slovenskej republiky 

študentov stredných škôl 

     Dňa 18.12.2021 sa konali 

Majstrovstvá Slovenskej republiky 

študentov stredných škôl, ktorých sa 

zúčastnili aj dvaja členovia nášho 

klubu Michal Richnák (SPŠ technická 

Trnava) a Daniel Mitas (SPŠ technická 

Trnava).  

Michal sa kvalifikoval priamo 

z krajského kola a  Daniel 

prostredníctvom divokej karty od 

organizátorov. Podujatia sa zúčastnilo 70 hráčov. Michal Richnák 

obsadil 60.miesto (2 výhry 5 prehier) a Daniel Mitas 68. miesto  

(1 výhra, 6 prehier). Napriek ich umiestneniu je samotná účasť na 

podujatí, kde sa zúčastnili najlepší študenti z celého Slovenska pre nich 

cennou skúsenosťou a pre klub potešením.   
 

Šachový klub 

Víťazom klubového rebríčka za rok 2021 zo všetkých  odohratých 

partií na tréningoch sa stal Michal Richnák, ktorý obhájil prvenstvo 

z minulého roka. Klub sa rozrástol o ďalších aktívnych členov 

(Tanáčová Katka, Fila Matej, Samel Jozef, Netopil Tomáš), ktorí sa po 

získaní základných šachových zručností budú môcť zapojiť do zápasov 

v nasledujúcej ligovej súťaži.          

Ing. Branislav Karel 
 

Výročná členská schôdza SZZ ZO 16-78 Šúrovce 
 

Dňa 27. marca 2022 sa uskutočnila 

v priestoroch Kultúrneho domu v Šúrovciach  

(vo svadobke) výročná členská schôdza 

Slovenského zväzu záhradkárov Základnej 

organizácie (SZZ ZO) 16-78 Šúrovce. 

Pandemická doba sa prejavila aj na účasti 

členov, ktorá bola menšia ako v minulosti. 

Z celkového počtu 31 sa členskej schôdze 

zúčastnilo 19 členov organizácie. Schôdze sa 

zúčastnil aj hosť - aktivista v okresného výboru 

SZZ – pán Štefan Šarvaic, ktorý je predsedom 

ZO v Križovanoch.  

Zasadanie záhradkárov viedol predseda 

Doc. Ing. Augustín Görög, PhD. V prednesenej 

správe o činnosti základnej organizácie zhrnul aktivity, ktoré sa uskutočnili v roku 2021. Záhradkári sa 

snažia každý rok pomôcť svojou činnosťou aj obci Šúrovce. Napriek pandémii sa aj minulý rok uskutočnila 

pracovná brigáda, kde záhradkári urobili údržbu workoutového ihriska. Žiaľ, neuskutočnili sa ďalšie 

aktivity, ktoré sme mali naplánované. Naša organizácia si vytvorila logo podľa loga SZZ a každý člen 

organizácie dostal tričko s týmto logom. Odoberáme aj časopis „Záhradkár“, ktorý majú členovia 

k dispozícii na preštudovanie. Dáša Malecová predniesla správu kontrolnej a revíznej komisie. Starostka 

obce, ktorá je členkou našej organizácie, pozdravila prítomných a vyzdvihla aktívnu činnosť našej ZO. 

Ocenila spoluprácu našej organizácie s obcou Šúrovce a informovala o brigáde, ktorú v tomto roku 

pripravuje naša ZO v spolupráci s obcou. Na tento rok 2022 si záhradkári naplánovali viacero akcií. 

Richnák Michal-Benkovský Peter 1-0 (mat) 

Šúrovce – Trnava B (4.liga)  
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Plánujú uskutočniť výlet do Arboreta 

Mlyňany, s ktorým uvažovali už minulý rok. 

Vzhľadom na to, že podobný výlet plánuje aj 

Jednota dôchodcov, pokúsime sa spojiť naše 

sily. Taktiež by sme sa chceli zúčastniť súťaže 

vo varení gulášu v Šúrovciach, kde na 

ochutnávku budú srdečne pozvaní všetci 

členovia organizácie. Aj tento rok chceme 

zorganizovať brigádu v obci, aby sme ju 

zveľadili. Samozrejme uvítame každú ruku, 

ktorá bude chcieť pomôcť. Veríme, že tento 

rok sa už uskutoční výstava Agrokomplex 

v Nitre, ktorej sme sa v minulosti (pred 

pandémiou) zúčastňovali.  

V spolupráci s obcou Šúrovce sa chceme 

podieľať aj na organizovaní akcie „Dary 

Šúrovských záhrad“ (bývalé Jablkové hody), 

ktorá bude okrem jabĺk zameraná aj na ostatné 

dary záhrad. Tiež sa zúčastníme akcií 

organizovaných okresným výborom SZZ. 

Veľmi sa tešíme na stretnutia členov, ktoré zvyčajne organizujeme poslednú nedeľu každého mesiaca. 

Tu si vymieňame svoje záhradkárske skúsenosti. Tieto stretnutia boli počas pandémie len zriedka – keď to 

dovolila pandemická situácia.  
 

Staňte sa členom SZZ ZO 16-78 Šúrovce 
 

Slovenský zväz záhradkárov je dobrovoľným, samostatným, nepolitickým občianskym združením 

záujemcov o záhradkársku činnosť vo všetkých jej formách. Jeho poslaním je najmä organizovať, 

zabezpečovať a rozvíjať záhradkársku činnosť, spolupracovať na tvorbe a ochrane životného prostredia, 

zastupovať, vyjadrovať a uspokojovať záujmy svojich členov a vytvárať im podmienky na aktívny 

odpočinok. Preto sa činnosť SZZ ZO 16-78 Šúrovce zameriava na oboznamovanie svojich členov so 

záhradnou tematikou a zvyšovanie ich odbornosti. K tomuto účelu sa členovia 1-krát mesačne stretávajú na 

posedeniach, kde prediskutujú odborné informácie a aj svoje vlastné skúsenosti v oblasti záhradkárskej 

činnosti. Tieto posedenia sa zvyčajne uskutočňujú poslednú nedeľu v kalendárnom mesiaci o 16:00 

v priestoroch Klubu dôchodcov v prízemí Kultúrneho domu v Šúrovciach. Zároveň sa členovia zúčastňujú 

aj akcií, ktoré sú organizované okresným výborom SZZ Trnava, prípadne inými SZZ ZO v okolitých 

dedinách. Organizujú výlety so záhradkárskou tematikou (napr. výstava Agrokomplex). Záhradkári svoje 

sily využívajú aj pri zveľaďovaní obce uskutočnením pracovných brigád v spolupráci s vedením obce. 

Ročný príspevok člena je 6€. 
 

Prečo sa stať členom SZZ ZO 16-78 Šúrovce – benefity 
 

• zúčastňovanie sa na činnosti našej organizácie, 

• účasť na výstave Agrokomplex, 

• uskutočňovanie výletov súvisiacich so záhradkárskou tematikou, 

• môžete získať skúsenosti od ostatných záhradkárov a môžete sa podeliť o svoje. 

Radi uvítame medzi sebou nových členov. Záujemci sa môžu nezáväzne zúčastniť aj 

našich pravidelných stretnutí, aby videli našu činnosť a vyskúšali si výhody členstva. 

Doc. Ing. Augustín Görög, PhD., predseda SZZ ZO 16-78 Šúrovce 
 


